



كلية التكنولوجيا

المكتبة

كيفية إرسال مذكرات التخرج على موقع الجامعة

<https://www.univ-eloued.dz>

أولا: الولوج إلى موقع الجامعة على الرابط التالي:

<https://www.univ-eloued.dz>

The screenshot shows the homepage of the University of El-Oued. The header features the university's name in Arabic, "جامعة الشهيد حمدة لخضر", and its logo. Below the header is a navigation menu with links for "البحث", "EN", "وثائق للتحميل", "اتصل بنا", "الدخول للحسابات", "الحياة الجامعية", "المكتبة المركزية", "البحوث العلمي", "الثقافات", "الإدارة", "عن الجامعة", and "جامعة الوادي". A news banner highlights "إعلان التلقيح الخاص بكوفيد 19 (الجرعة الأولى والثانية)" and "إعلان عن الدورة التدريبية لبراءة الاختراع". The main content area includes a news article titled "مدير الجامعة البروفيسور عمر فرحاتي يفتتح الورشة العلمية بين الجامعة والشركاء الاقتصاديين والاجتماعيين ويؤكد على أهمية الاتفاقية المبرمة مع شركة سونطراك التي ستكون شريكا لجامعة الوادي في ثلاث مشاريع بحثية هامة" and another article titled "أشرف اليوم الاثنين 14 جوان 2021 مدير الجامعة البروفيسور عمر فرحاتي بقاعة المحاضرات العيد بسمي -الميلدياتيك-على افتتاح ورشة العمل بين الجامعة والمنظمات الاقتصادية بحضور نائب مدير الجامعة للعلاقات الخارجية البروفيسور الحبيب فدة وعميد كلية علوم الطبيعة والحياة ومدراء وحدات ومخابر البحث والأساتذة الباحثين". The footer shows the date "2021-06-21" and the time "9:38".

ثانيا: الدخول على رابط المكتبة المركزية

The screenshot displays the homepage of the University of El-Oued. At the top, there is a navigation bar with the university's name in Arabic and French. Below this is a header banner featuring the Algerian flag and the university's name in large Arabic calligraphy. A black arrow points from the text above to a link labeled 'المكتبة المركزية' (Central Library) in the main navigation menu. Below the navigation menu is a green banner with Arabic text: 'إعلان التفتيح الخاص بكوفيد 19 (الجرعة الأولى والثانية)' and 'إعلان عن الدورة التدريبية لبراءة الاختراع'. At the bottom, there is a row of service icons: 'اتصل بنا' (Contact Us), 'خدمات مكتبية' (Library Services), 'فهرس المذكرات' (Indexing of Theses), and 'فهرس الكتب' (Indexing of Books). The Windows taskbar is visible at the very bottom, showing the date and time as 9:29 on 2021-06-21.

ثالثا: الدخول إلى تبرة المكتبة

The screenshot displays the website of the University of El-Oued, specifically the library section. The browser address bar shows the URL: <https://www.univ-eloued.dz/index.php/bc>. The page features a navigation menu on the right with icons for: هياكل العلمية (Scientific Structures), النظام الداخلي (Internal Regulations), موقع الموظف (Staff Location), دروس على الخط (Online Courses), and إصدارات الجامعة (University Publications). The main content area includes a section titled "إعلان هام" (Important Announcement) with a red ribbon icon. Below this, there is a section titled "تغيير في المكتبة" (Library Change) which is highlighted with a black box. The text in this section reads: "الدورة التكوينية حول نظام Synged لموظفي المكتبات الجامعية بجامعة الشهيد حمه لخضر الوادي فيديو الدورة على قناة اليوتيوب". At the bottom, there is a news item about the completion of a training course for library staff, dated 27 December 2018, led by the university's director.

رابعا: اختيار كلية التكنولوجيا

The screenshot shows the website of the University of Eloued library. The browser address bar displays the URL: <https://www.univ-eloued.dz/index.php/2016-02-07-11-10-17/93-bib/9110-apc1819119-5>. The page features a navigation menu with links for 'جامعة الوادي', 'المكتبة المركزية', 'المكتبة الفرعية', 'البحث الإلكتروني', 'مكتبة عن بُعد', 'المكتبة في صور', and 'وثائق للتحميل'. A prominent green banner announces the '19th International Conference (1st and 2nd)' and the 'Announcement of the training course for the invention'. Below the banner are four service icons: 'اتصل بنا', 'خدمات مكتبة', 'فهرس المذكرات', and 'فهرس الكتب'. A photo of the 'مدير المكتبة المركزية' is also visible. At the bottom, a table lists various faculties, with 'كلية التكنولوجيا' highlighted in a red box. The table is as follows:

كلية العلوم الدقيقة	كلية الآداب واللغات	معهد العلوم الإسلامية
كلية الحقوق والعلوم السياسية	كلية العلوم الاقتصادية والتجارية وعلوم التسيير	كلية التكنولوجيا
		كلية العلوم الاجتماعية والانسانية

The website footer includes the logo for 'SndL' (Système National de Documentation en Ligne) and the text 'التسجيل في: SNDL'. The system tray at the bottom shows the date '2021-06-21' and time '9:30'.

خامسا: الدخول إلى البريد الإلكتروني الشخصي



Google

Accedi

Continua su Moduli

Indirizzo email o numero di telefono

[Non ricordi l'indirizzo email?](#)

Non si tratta del tuo computer? Utilizza una finestra privata per accedere. [Ulteriori informazioni](#)

[Crea un account](#) [Avanti](#)

Italiano ▾

[Guida](#) [Privacy](#) [Termini](#)



سادسا: ملئ الاستمارة ورفع المذكرة الكترونيا

جامعة الوادي

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSd-fCmplVEpSoGw07xMGPU3neawieMqCdrqGBOSN_5_jaaOA/viewform

معلومات

البيانات الشخصية

الاسم *

إجابتك

اللقب *

إجابتك

تاريخ الميلاد *

DD شهر YYYY

مكان الميلاد *

ملخص المذكرة باللغة الأجنبية *

إجابتك

ملف المذكرة PDF *

إضافة ملف

الإيميل *

إجابتك

إرسال

عدم إرسال كلمات المرور عبر نماذج Google مطلقاً.
لا يتم إنشاء هذا المحتوى ولا اعتماد من قبل Google. الإبلاغ عن إساءة الاستخدام - شروط الخدمة - سياسة الخصوصية

نماذج Google

9:34 2021-06-21 FRA